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PROTOKÓŁ NR 13/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 28 lutego 2019 r. 

 

W dniu 28 lutego 2019 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło 

się XIII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 

2. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 

3. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 

4. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście oraz pracownicy Starostwa 

Powiatowego w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął XIII posiedzenie Zarządu stwierdzając, iż                    

w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu  ( nieobecny Krzysztof Czarnecki ). 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Spotkanie z nowo wybranym dyrektorem Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance  

– wręczenie powołania na stanowisko na okres 6 lat. 

2. Spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie w sprawie regulacji stanu 

prawnego gruntu zajętego pod siedzibę jednostki. 

3. Sprawy z zakresu finansów powiatu: 

1) podjęcie uchwały w sprawie podania do publicznej wiadomości rocznej informacji                                

o wykonaniu budżetu powiatu za 2018 rok, 

2) opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu: 

 - o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w uchwale budżetowej powiatu na 2019 

rok, 

      - o prawidłowości planowanej kwoty długu powiatu, 

3) informacja Wojewody Wielkopolskiego o wysokości planu dochodów i poziomie dotacji 

celowych dla powiatu na 2019 rok, 

4) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, 

5) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu finansowego zadań z zakresu administracji 

rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami na 2019 rok. 

4. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat, a także specjalności i form 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w roku 2019, 

2) prośba pracowników administracji i obsługi Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance  

o zwiększenie wynagrodzeń dla tej grupy pracowników, 

3) prośba dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach o wyrażenie zgody na złożenie do 

Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu wniosku o dofinansowanie w ramach środków 

kierowanych na poprawę i rozwój infrastruktury sportowej na realizację zadania 

inwestycyjnego polegającego na budowie  bieżni, skoczni w dal oraz pola do pchnięcia kulą 

na terenie szkoły. 
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5. Informacja o wynikach kontroli przeprowadzonej w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Trzciance. 

6. Interpelacja radnego Piotra Waśko dotycząca braku publicznej komunikacji na terenach wiejskich                     

w północnej części gminy Wieleń oraz administracyjnego „przydziału” mieszkańców powiatu ze 

względu na zamieszkanie w określonej gminie w sprawach decyzji administracyjnych urzędów 

powiatowych. 

7. Wstępne propozycje zmian do Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego                            

w Czarnkowie. 

8. Przyjecie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

9. Sprawy różne. 

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   

Ad.1 

Spotkanie z nowo wybranym dyrektorem Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance  

– wręczenie powołania na stanowisko na okres 6 lat. 

 Zarząd spotkał się z nowo wybranym dyrektorem Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II                   

w Trzciance Panem Mirosławem Szymajda, któremu wręczono powołanie na to stanowisko na okres      

6 lat tj. od 1 marca 2019 r. do dnia 28 lutego 2025 r. 

Wicestarosta Kryger przypomniał, że Komisja Konkursowa spośród dwóch kandydatów 

uczestniczących w konkursie, dokonała wyboru Pana Mirosława Szymajdy jako kandydata na 

stanowisko dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance. Pan Mirosław Szymajda 

spełniał wymogi określone w ustawie o działalności leczniczej, a posiadana przez niego wiedza, 

umiejętności, doświadczenie zawodowe oraz predyspozycje zostały wysoko ocenione przez Komisję 

Konkursową podczas rozmowy kwalifikacyjnej i w jej ocenie, gwarantują prawidłowe wykonywanie 

obowiązków na powierzonym stanowisku.  

Pan Szymajda podziękował za zaufanie jakim Zarząd go obdarzył, będzie czynił starania aby 

tego zaufania nie zwieść. Bedzie robił wszystko co możliwe, aby trzcianecki szpital prawidłowo 

funkcjonował i rozwijał się dla dobra pacjentów, aby cieszył się dobrym imieniem wśród pacjentów.  

Dalej, korzystając z obecności dyrektora Szpitala, Starosta wywołał temat planowanej przez 

Szpital inwestycji. Szpital w Trzciance, jeśli chodzi o finanse wygląda znacznie lepiej niż czarnkowski 

szpital, jednak przed nim duża inwestycja i tu należy zastanowić się jeszcze raz nad szerokością tej 

inwestycji, czy rzeczywiście jest potrzeba realizacji wszystkich planowanych działań. Starosta, ani 

Zarząd nie chciałby, aby powtórzyła się sytuacja taka jak w czarnkowskim szpitalu, gdzie inwestycja 

wykonana kilka lat wcześniej, spowodowała, że szpital do tej pory „ idzie” w dół jeśli chodzi                           

o finanse. Pamiętać należy o tym, że same mury to nie wszystko, dalej trzeba jeszcze je wyposażyć 

Zarząd zauważył również, że nie ma współpracy między szpitalami w Czarnkowie i Trzciance                         

w żadnym obszarze, co również powinno ulec zmianie. Postanowiono wspólnie, że jedno z kolejnych 

posiedzeń poświęcone zostanie szpitalom powiatowym, zaproszeni zostaną dyrektorzy obu naszych 

jednostek wraz z księgowymi, by rozmawiać o finansach, wyniku finansowym za rok poprzedni, 

szczególnie o zagrożeniach i planie naprawczym sytuacji w czarnkowskim szpitalu, o planach 

rozwojowych trzcianeckiego szpitala i współpracy między szpitalami w Czarnkowie i Trzciance.  

Ad.2 

Spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie w sprawie regulacji stanu 

prawnego gruntu zajętego pod siedzibę jednostki. 

  Zarząd spotkał się z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie, który w kilku 

słowach odniósł się do konieczności regulacji stanu prawnego gruntu zajętego pod siedzibę jednostki. 

Budynek i część przyległego do budynku gruntu stanowi współwłasność ZDP i Wielkopolskiego 

Rejonu Dróg Wojewódzkich w Poznaniu. ZDP jest współwłaścicielem budynku i przyległego gruntu 
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w 30%, jest również w 50% współwłaścicielem placu manewrowego, pozostała część placu i reszta 

terenu należy do WZDW.  ZDP dzierżawi też 3 pomieszczenia warsztatowo-magazynowe od Firmy 

POL-DRÓG z Piły, usytuowane na gruncie przylegającym do gruntów stanowiących współwłasność 

ZDP i WZDW.  ZDP przechowuje w tych pomieszczeniach ciągnik, sprzęt, znaki drogowe, barierki. 

Firma POL-DRÓG zamierza sprzedać teren, który jest w jego posiadaniu w użytkowaniu wieczystym. 

Firma ma już potencjalnych nabywców na kupno terenu i ten magazyn, w którym pomieszczenia 

dzierżawi ZDP też miałby być sprzedany. Stąd propozycja dyrektora była taka, aby rozmawiać                              

z Firmą POL-DRÓG, aby wydzielić i odkupić ten budynek magazynowy wraz z częścią terenu, aby 

zapewnić sobie dojazd, po to aby dalej móc ten sprzęt tam przechowywać. Jeżeli tak się nie stanie, 

jeżeli kupi to podmiot prywatny, to WZDW ogrodzi swój teren i ZDP będzie miało problem                                   

z dojazdem do budynku, czy placu manewrowego. Propozycja dyrektora była tak, aby przeprowadzić 

rozmowy  z Firmą POL-DRÓG w kwestii ewentualnego kupna przez ZDP magazynu wraz z częścią 

gruntu i przeprowadzić rozmowy z WZDW jeśli chodzi o plac manewrowy, teren dojazdowy, teren po 

starej stacji benzynowej, budynek byłej portierni.   

  Zarząd upoważnił do prowadzenia rozmów w przedmiocie sprawy dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych. O wynikach rozmów dyrektor ZDP będzie informował Zarząd na bieżąco.  

  Wstępnie rozmawiano również na temat wzrostu wynagrodzeń dla pracowników Zarządu 

Dróg Powiatowych w Czarnkowie, gdyż niskie zarobki powodują to, że pracownicy zaczynają się 

zwalniać z pracy. Ogólnie w budżecie powiatu zaplanowano 3%, natomiast pracownicy z końcem  

ubiegłego roku prosili o 10% podwyżki wynagrodzeń. Temat pozostawiono otwarty.  

Ad.3 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu finansów powiatu: 

1) podjęcie uchwały w sprawie podania do publicznej wiadomości rocznej informacji                                

o wykonaniu budżetu powiatu za 2018 rok, 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie podania do publicznej wiadomości rocznej 

informacji o wykonaniu budżetu powiatu za 2018 rok. 

Ustawa o finansach publicznych nakłada na samorząd jawność i przejrzystość finansów publicznych. 

Jednym z obowiązków zarządu powiatu jest podawanie do publicznej wiadomości rocznej informacji 

o wykonaniu budżetu jednostki samorządu terytorialnego z uwzględnieniem wyniku budżetu. 

Niniejsza uchwała jest wypełnieniem ww. postanowień. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków (nieobecny Krzysztof Czarnecki): 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 38/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

2) opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu: 

 - o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w uchwale budżetowej powiatu na               

2019 rok, 

  Zarząd zapoznał się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie 

pozytywnej opinii o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w uchwale budżetowej Powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego na 2019 rok. 

Przedmiotowa Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
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      - o prawidłowości planowanej kwoty długu powiatu, 

  Zarząd zapoznał się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie 

pozytywnej opinii o  prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

Przedmiotowa Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

3) informacja Wojewody Wielkopolskiego o wysokości planu dochodów i poziomie dotacji 

celowych dla powiatu na 2019 rok, 

  Zarząd zapoznał się z informacją ( zał. nr 6 ) Wojewody Wielopolskiego  o wysokości planu 

dochodów związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej oraz planu dotacji 

celowych, dotacji na zadania z zakresu administracji rządowej i dotacji na realizację zadań własnych 

wykonywanych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki.  

4) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 

2019 rok. 

Po stronie dochodowej: 

- Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego dokonuje się zmiany planu dotacji celowych na 

rok 2019: 

- dział 010, rozdział 01005 § 2058 - zwiększenie o 53.768,00 zł, oraz § 2059 - zwiększenie                      

o 30.733,00 zł, z przeznaczeniem na sfinansowanie realizacji operacji: Scalanie gruntów obiektu 

„PRZYBYCHOWO”, gmina Połajewo. 

Powyższe zmiany zostaną uwzględnione w planie wydatków Starostwa Powiatowego                         

w Czarnkowie, Wydział Geodezji, Kartografii i Katastru. 

- dział 700, rozdział 70005 § 2110 - zwiększenie o 2.470,00 zł, z przeznaczeniem na wynagrodzenia 

pracowników realizujących zlecone zadania. 

Powyższe zmiany zostaną uwzględnione w planie wydatków Starostwa Powiatowego 

w Czarnkowie, Samodzielne stanowisko ds. kadr. 

- dział 754, rozdział 75411 § 2110 - zwiększenie o kwotę 249.899,00 zł z przeznaczeniem na 

sfinansowanie wydatków Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Czarnkowie. 

Po stronie wydatkowej: 

- Umniejsza się wysokość rezerwy celowej na oświatę (w tym na odprawy emerytalne) o 13.689,00 zł, 

wysokość rezerwy po zmianie wynosi 1.266.533,00 zł. Kwota ta zasili budżet Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Czarnkowie i zostanie przeznaczona na wypłatę odprawy 

emerytalnej dla pracownika odchodzącego na emeryturę. 

- Zmiany powodują konieczność dostosowania odpowiednich załączników do uchwały 

budżetowej. 

- Dokonuje się zmian w planie wydatków, polegających na przeniesieniu między paragrafami                              

w ramach działu klasyfikacji budżetowej w zakresie upoważnień danych Zarządowi przez Radę                      

w uchwale budżetowej - w planie Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Czarnkowie. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków (nieobecny Krzysztof Czarnecki): 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 39/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 
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5) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu finansowego zadań z zakresu administracji 

rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami na 2019 rok, 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia planu finansowego zadań                           

z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami na 2019 rok. 

Niniejszą uchwałą uchwala się plan finansowy zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych 

zadań zleconych ustawami na 2019 rok. Plan jest zgodny z uchwała budżetową po zmianach 

dokonanych w dniu 28 lutego br. Uchwała jest wypełnieniem postanowień ustawy o finansach 

publicznych.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków (nieobecny Krzysztof Czarnecki): 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 40/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

Ad.4 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat, a także specjalności i form 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w roku 2019, 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat, a także 

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w roku 2019.  

Niniejszą uchwałą ustala się plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

oraz podział środków finansowych na poszczególne formy doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki na rok 

2019. Maksymalna kwota dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez uczelnie 

nie może być wyższa niż:  

1) 1200,00 zł na semestr nauki oraz nie może przekraczać dla jednej osoby 80 % kosztu danego 

semestralnego dokształcania mającego na celu podniesienie poziomu wykształcenia nauczyciela,  

2) 100 % wysokości opłat dla nauczycieli skierowanych przez dyrektora na studia nadające 

kwalifikacje do nauczania drugiego przedmiotu oraz do 100% wysokości opłat dla nauczycieli 

skierowanych przez dyrektora na inne formy doskonalenia zawodowego prowadzone przez uczelni, 

wynikające z potrzeb szkół i placówek.  

Przyznawanie dofinansowania odbywa się w ramach ustalonego w budżecie powiatu limitu środków 

finansowych, którego rozdysponowania na jednostki dokonuje Zarząd Powiatu. Przyznane 

dofinansowania przekazywane są do budżetów poszczególnych jednostek.  

System dopłat do doskonalenia i dokształcania nauczycieli - uzupełniających swoje kwalifikacje bądź 

zdobywających kwalifikacje dodatkowe i wiedzę - uruchomiony zostaje z myślą przede wszystkim                    

o nauczycielach chcących:  

− ukończyć kursy nadające kwalifikacje,  

− ukończyć studia I i II stopnia,  

− ukończyć studia podyplomowe dla nauczycieli z wykształceniem wyższym pragnących pozyskać 

dodatkowe kwalifikacje, w tym do nauczania drugiego przedmiotu - na kierunkach zgodnych                           

z potrzebami kadrowymi szkoły /placówki oraz powiatu,  
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− poszerzyć wiedzę i umiejętności z prowadzonych zajęć poprzez udział w kursach, konferencjach, 

szkoleniach i warsztatach, których plany związane z doskonaleniem się i podnoszeniem kwalifikacji są 

zgodne z potrzebami szkół i placówek, w których pracują oraz potrzebami organu prowadzącego.  

Funkcjonowanie systemu dofinansowań:  

− Dofinansowanie doskonalenia zawodowego prowadzone przez inne podmioty niż uczelnie może 

wynieść do 100% jego kosztów, jednakże musi ono wynikać z potrzeb szkoły lub placówki,                                    

a nauczyciel musi być skierowany przez dyrektora szkoły lub placówki.  

− Dofinansowania obejmować mogą wyłącznie nauczycieli zatrudnionych w szkołach publicznych                    

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki.  

− System dofinansowań jest narzędziem polityki kadrowej i łączy się z zachęcaniem nauczycieli do 

zdobywania nowych kwalifikacji, w szczególności na kierunkach deficytowych; świadczenie to nie 

jest świadczeniem socjalnym.  

− O rozdziale dofinansowań decyduje dyrektor szkoły lub placówki oświatowej w oparciu o przyjęty 

w danej jednostce oświatowej regulamin preferujący specjalności uwzględnione w jej planie rozwoju 

oraz w planach rozwoju zawodowego poszczególnych nauczycieli. Do rozdziału dofinansowań 

dyrektor powołuje Komisję złożoną z dyrektora, przedstawicieli rady pedagogicznej oraz 

funkcjonujących w jednostce organizacji związkowych. Dopłaty mogą być przyznawane wyłącznie do 

form określonych w Rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej z dnia 18 stycznia 2019 r. (Dz. U. 

z 2019 r. poz. 136 z późn.zm.).  

− Przyznawanie wsparcia odbywa się na podstawie złożonych wniosków. Wnioski należy składać do 

dyrektora szkoły/placówki.  

− Dyrektor może dokonać przesunięcia środków finansowych pomiędzy poszczególnymi formami 

doskonalenia zaproponowanymi do realizacji w jego jednostce, po uprzednim pisemnym 

poinformowaniu Naczelnika Wydziału Edukacji Starostwa Powiatowego  w Czarnkowie i uzyskaniu 

jego akceptacji.  

− Dofinansowanie kształcenia osób zatrudnionych na etatach niepedagogicznych odbywać może się 

wyłącznie poza środkami będącymi przedmiotem niniejszej uchwały i tylko, gdy kształcenie takie jest 

zgodne z potrzebami szkoły / placówki. Decyzję o tym podejmuje dyrektor w ramach posiadanych 

środków.  

− Wyjazdy zagraniczne na seminaria kontaktowe, konferencje, szkolenia itp. mogą być finansowane 

nauczycielom i dyrektorom jednostki, jednakże nie częściej niż raz na dwa lata kalendarzowe.  

− Środki finansowe przeznaczone na funkcjonowanie doradców metodycznych mogą być 

wydatkowane na finansowanie otrzymywanych przez nich dodatków funkcyjnych i kosztów obniżenia 

wymiaru godzin zajęć, a także kosztów związanych z ich działalnością doradczą.  

− Ze środków pozostających w budżecie powiatu finansuje się przede wszystkim:  

▪  organizację dokształcania i doskonalenia zawodowego dyrektorów szkół i placówek, 

▪ zbiorcze szkolenia dla nauczycieli organizowane dla wszystkich jednostek oświatowych 

prowadzonych przez powiat.  

Wnioski do organu prowadzącego należy kierować za pośrednictwem Naczelnika Wydziału Edukacji 

Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. Decyzję o przyznaniu dofinansowania podejmie Starosta, po 

wcześniejszej akceptacji celowości doskonalenia przez Naczelnika Wydziału Edukacji.  

Środki przeznaczone na dokształcanie i doskonalenie nauczycieli mogą być przeznaczone także na 

zakup materiałów niezbędnych do organizacji doradztwa metodycznego, organizacji szkoleń, 

wspomagania, seminariów oraz konferencji szkoleniowych, organizacji warsztatów metodycznych                     

i przedmiotowych oraz innych form doskonalenia zawodowego wynikających z potrzeb edukacyjnych 

szkół i placówek oraz organu prowadzącego. 
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Plan rozdysponowania środków przeznaczonych na dokształcanie i doskonalenie zawodowe 

nauczycieli pomiędzy poszczególne jednostki oświatowe oraz Starostwo Powiatowe                                     

w Czarnkowie pokazuje załącznik do uchwały oraz załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków (nieobecny Krzysztof Czarnecki): 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

W związku z powyższym Uchwała Nr 41/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

2) prośba pracowników administracji i obsługi Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance  

o zwiększenie wynagrodzeń dla tej grupy pracowników, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 11) pracowników administracji i obsługi zatrudnionych                                       

w Zespole Szkół Technicznych o zwiększenie wynagrodzeń dla tej grupy pracowników, gdyż od wielu 

lat wysokość ich wynagrodzeń kształtuje się na niezwykle niskim poziomie. 

Naczelnik Wydziału Edukacji dodał, że z podobnym wnioskiem wystąpili również pracownicy 

administracji i obsługi zatrudnieni w Liceum Ogólnokształcącym w Trzciance.  

Zarząd odsunął temat w czasie, bowiem planuje kompleksowo zając się problematyką 

podwyżek płac dla pracowników administracji i obsługi zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych, która nastąpi najprawdopodobniej przy pierwszej regulacji braków związanych                            

z bieżącym utrzymaniem jednostek oświatowych.  

3) prośba dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach o wyrażenie zgody na złożenie do 

Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu wniosku o dofinansowanie w ramach środków 

kierowanych na poprawę i rozwój infrastruktury sportowej na realizację zadania 

inwestycyjnego polegającego na budowie  bieżni, skoczni w dal oraz pola do pchnięcia kulą 

na terenie szkoły, 

Zarząd zapoznał się z wnioskiem ( zał. nr 12 ) dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych                        

w Gębicach o wyrażenie zgody na złożenie do Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu wniosku                       

o dofinansowanie w ramach środków kierowanych na poprawę i rozwój infrastruktury sportowej na 

realizację zadania inwestycyjnego polegającego na budowie: 

- trzytorowej bieżni z nawierzchni poliuretanowej o długości 60 m wraz ze strefą rozbiegu                                  

i wyhamowania 20 m służącej do odbywania biegów szybkich, nauki strefy zmian w sztafecie oraz 

techniki startu niskiego, 

- rozbieżni i zeskoczni wraz z belką do skoków w dal i liną trójskoków, 

- rzutni do pchnięcia kulą wraz z progiem ograniczającym. 

Koszt planowanej inwestycji wraz z kosztami inspektora nadzoru to kwota 140 tys. zł netto. 

Inwestycja jest w 50% dofinansowywana przez Urząd Marszałkowski, a pozostała część – 70 tys. zł 

musiałby być zabezpieczona przez wnioskodawcę, czyli Powiat.  

Starosta zwrócił uwagę członków Zarządu na fakt, iż ZSS otrzymał kwotę ok. 150 tys. zł na 

przebudowę w roku bieżącym drogi dojazdowej, szkoła ma problem z ogrzewaniem sali 

gimnastycznej, który należy zdiagnozować i rozwiązać. Najważniejszym na dzisiaj problemem do 

rozwiązania jest zamontowanie windy - podnośnika, dzięki któremu dzieci niepełnosprawne będą 

miały ułatwiony i bezpieczny dostęp do salek rehabilitacyjnych. Tutaj Rada Rodziców zebrała już 

część pieniędzy na ten cel. Przedstawiciele Rady spotkali się ze Starostą prosząc o pomoc w tej 

sprawie, o wsparcie finansowe. Infrastruktura sportowa, o którą zabiega dyrektor szkoły jest ważna, 

ale w tym momencie Starosta zaproponował, aby ten temat odłożyć na rok następny, a w tym roku 

poszukać środków na windę, to powinno być priorytetem dla Zarządu.  
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Zarząd przyjął propozycję Starosty.  

Ponadto Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 13 ) dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Czarnkowie o porozumienie i pozytywne zaopiniowanie wdrożenia 

kształcenia w 5- letnim Technikum ZSP w Czarnkowie w zawodach: Technik reklamy, Technik 

rachunkowości.  

Wniosek rozpatrzono pozytywnie.  

Ad.5 

Informacja o wynikach kontroli przeprowadzonej w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Trzciance. 

 Zarząd zapoznał się z wynikami kontroli przeprowadzonej w Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Trzciance. Kontrola dotyczyła gromadzenia dochodów i dokonywania wydatków 

jednostki w 2017 roku, a także wykonania zaleceń pokontrolnych wydanych po wcześniejszej 

kontroli. Wyniki kontroli wykazały nieprawidłowości i uchybienia spowodowane nieprzestrzeganiem 

przepisów powszechnie obowiązujących, a także przepisów wewnętrznych. W związku z tym 

kontrolujący wydał zalecenia pokontrolne, wnosząc o ich wykorzystanie oraz podjęcie działań dla 

wyeliminowania nieprawidłowości w przyszłości, m.in. należy dokonać uzupełnienia dokumentacji 

opisującej przyjęte zasady (politykę) rachunkowości zgodnie z przepisami prawa; przestrzegać 

przepisów Rozporządzenia Ministra Finansów w sprawie sprawozdań jednostek sektora finansów 

publicznych w zakresie operacji finansowych; sprawozdania w zakresie operacji finansowych Rb-N 

sporządzać poprawnie pod względem merytorycznym, ujmując w nich dane wynikające z prawidłowo 

prowadzonych ksiąg rachunkowych; zachować szczególną staranność przy wykonywaniu zadań                            

z zakresu gospodarowania lokalami; dokonać rozliczenia zużycia energii cieplnej za okres 2017/2018 

ogółem i wg poszczególnych odbiorców; wobec najemców zalegających z uiszczaniem należności 

wynikających z zawartych umów cywilnoprawnych, wszczynać bez zbędnej zwłoki i prowadzić 

konsekwentnie postępowanie, zmierzające do wyegzekwowania należnych kwot, mając na uwadze 

zapisy ustawy o finansach publicznych; wobec najemców wnoszących opłaty czynszu po terminie 

naliczać odsetki ustawowe; dokumentację pracowników w sprawach związanych ze stosunkiem pracy 

prowadzić zgodnie z przepisami Rozporządzenia Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej z 2018 

roku w sprawie dokumentacji pracowniczej; skorygować błędne zapisy w Rozporządzeniu Dyrektora 

dotyczący Regulaminu wynagradzania pracowników administracji i obsługi Poradni; w przypadku 

wystąpienia nadpłaty składek w rozliczeniach z ZUZ, należy zwrócić się o zwrot nadpłaconej składki, 

a następnie nadpłatę przekazać na konto budżetu powiatu. 

Ad.6 

Interpelacja radnego Piotra Waśko dotycząca braku publicznej komunikacji na terenach wiejskich                  

w północnej części gminy Wieleń oraz administracyjnego „przydziału” mieszkańców powiatu ze 

względu na zamieszkanie w określonej gminie w sprawach decyzji administracyjnych urzędów 

powiatowych. 

  Zarząd zapoznał się z treścią ( zał. nr 14 ) interpelacji zgłoszonych przez  radnego Rady 

Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego Pana Piotra Waśko z dnia 26 lutego 2019 r. dotyczących braku 

publicznej komunikacji na terenach wiejskich w północnej części gminy Wieleń oraz 

administracyjnego „przydziału” mieszkańców powiatu ze względu na zamieszkanie                                  

w określonej gminie w sprawach decyzji administracyjnych urzędów powiatowych. 

Interpelacje przekazane zostały do Wydziału Komunikacji z prośbą o rozpoznanie możliwości ich 

realizacji.  

Ad.7 

Wstępne propozycje zmian do Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego                            

w Czarnkowie. 

  W związku z nową kadencją samorządu powiatowego 2018-2023, wyborem do składu 

Zarządu Powiatu osoby spoza składu Rady oraz dokonaną w tym zakresie zmianą w statucie powiatu, 
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zgodnie z którą „z członkiem Zarządu Powiatu wybranym spoza składu Rady Powiatu nawiązuje się 

stosunek pracy na podstawie wyboru”, koniecznym jest dostosowanie treści dotychczasowego 

Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Czarnkowie do zmian organizacyjnych                      

w tym zakresie. Zmiany, które proponuje się w Regulaminie wynikają głównie z podziału zadań                        

i kompetencji pomiędzy starostę, wicestarostę i etatowego członka, a także innego rozłożenia zadań                 

w komórkach organizacyjnych. Część zmian wynika także z aktualnych uwarunkowań prawnych, 

obejmuje uzupełnienie lub wykreślenie zadań, które zostały przypisane lub ujęte z kompetencji 

powiatu wskutek zmian przepisów materialnych, a część z nich wynika z usystematyzowania zadań 

istniejących oraz  z dostosowania terminologii do aktualnie obowiązujących przepisów prawa.  

Do propozycji zmian do Regulaminu Zarząd powróci na kolejnym posiedzeniu. 

Ad.8 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia tj. z dnia 21 lutego 2019 r., nie wnosząc 

żadnych uwag.  

Ad.8 

Sprawy różne. 

- prośba Aptekarzy o spotkanie z Zarządem Powiatu, 

 

  Zarząd zapoznał się z pismem właścicieli Aptek funkcjonujących na terenie Powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego, w którym proszą Zarząd o spotkanie w sprawie ustalenia godzin 

dyżurów aptek ogólnodostępnych w powiecie.  

  Zarząd wyraził wolę spotkania z przedstawicielami Aptek, spotkanie zaplanowano na dzień                      

14 marca br.  

 

 

 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 28 lutego                     

2019 r. zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 07 marca 2019 r. 

 

 

 
Protokołowała:   

Małgorzata Pompała                                  Podpisy członków Zarządu  

 

                                                                                Feliks Łaszcz ..............................................                                                                                       

                                                                                    Sławomir Kryger  …………………………… 

                                                                                         Waldemar Pawłowski ……………………….. 

                                                                                         Jan Pertek …………………………………… 

 


